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Епископ бачки Иринеј изјавио је данас да на Сабору Српске православне цркве још није
било никаквих одлука и да је у току упознавање чланова Сабора са приспелим
материјалима.

  

- За сада нема конкретних одлука. Постоји стадијум информација и анализе ситуације и
проблема. Све се то тиче укупног спектра живота наше цркве - рекао је владика Иринеј
новинарима у Патријаршији, другог дана редовног заседања.

  

Иринеј је рекао да су сви до јуче приспели предмети распоређени по одборима који
треба да их проуче и реферишу о њима, како би Сабор могао да расправља и одлучује.

  

- Исто тако, одређено је које теме и проблеми треба да буду расправљани директно, без
претходне анализе одбора - рекао је он.

  

Владика је рекао да су чланови Сабора "прешли на упознавање са животом цркве" у
периоду између два Сабора, како би те информације стигле до свих учесника и изазвале
"расправу и подлогу за доношење одлука по свим питањима".

  

Епископ Иринеј је додао да је још рано за било какве одлуке и да ће јавност бити
обавештена када их буде.

  

Новинарима није било омогућено да постављају питања.

  

(Бета)
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